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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági Bizottságának 2013. december 19-én 1430 órától megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer Imre bizottsági elnök, Bencsik Sándorné, Horváth Mariann és
Papp János bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Varga József jegyző
Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető
Tóth Tibor igazgatási csoportvezető

Kozmer Imre bizottság elnöke köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert négy bizottsági tag jelen van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
Bencsik Sándornét javasolja, mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.
Javasolja  a  napirendi  pontok  tárgyalását  meghívó  szerint  megtárgyalni  mely  javaslattal  a
bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.) Pénzügyi tárgyú előterjesztések véleményezése

Kozmer Imre bizottság elnöke átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

- Pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló
rendelet

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  a  segélyt  illetően  számadatok  szerepelnek  a
rendelet-tervezetben, ezért kéri a pénzügyi bizottság állásfoglalását.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet azzal, hogy a bizottság javasolja elfogadásra a testületnek a pénzbeli, természetbeni és
személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló rendelet tervezetet.

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

75/2013. (XII. 19.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  pénzbeli,  természetbeni  és  személyes
gondoskodást nyújtó szociális  ellátásokról  szóló rendelet
elfogadását.
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- Államháztartáson kívüli forrás átadására és átvételére vonatkozó rendelkezésről szóló
rendelet

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet azzal, hogy a bizottság javasolja a testületnek elfogadásra, az államháztartáson kívüli
forrás átadására és átvételére vonatkozó rendelkezésről szóló rendeletet?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

76/2013. (XII. 19.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek az államháztartáson kívüli forrás átadására és
átvételére  vonatkozó  rendelkezésről  szóló  rendeletet
elfogadását.

Papp János megérkezik az ülésterembe.

- Közterület-használat engedélyezéséről szóló rendelet módosítása

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy  a  bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  közterület-használat
engedélyezéséről szóló rendelet módosítását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

77/2013. (XII. 19.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek a  közterület-használat  engedélyezéséről  szóló
rendelet módosítását.

- Orosházi Kistérség Többcélú Társulása részére 2014. évi tagdíj

Kozmer Imre bizottsági elnök hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal,
hogy a bizottság javasolja a testületnek az Orosházi Kistérség Többcélú Társulása részéről
2014. évben fizetendő tagdíj mértékéről szóló határozati javaslat elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

78/2013. (XII. 19.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  az  Orosházi  Kistérség  Többcélú  Társulása
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részére  a  2014.  évi  tagdíj  határozati  javaslatban  foglalt
mértékének elfogadását.

- Labdarúgó SE megkeresése

Dr. Prozlik László polgármester elmondja,  meglepődve olvasta a levelet.  Úgy van aláírva,
hogy  Hriagyel  András  elnök.  Az  információ  szerint  az  elnök  úr  lemondott,  új  elnököt
választották. Nem tudja, így mennyire hiteles ez a kérelem.

Kozmer Imre bizottsági elnök elmondja, amíg a cégbíróság be nem jegyzi az új elnököt, addig
a  régi  elnök  jegyzi  a  céget.  A  megválasztott  elnökségi  tagok  közül  egy  nem  vállalta  a
tisztséget.

Papp János bizottsági tag szerint a kérdés nem egyszerű. Alapvetően azt kell eldönteni, hogy
maradjon az egyesület vagy ne. Ennek a tartozásnak egy része önkormányzatot érintő. A többi
nem. Innentől kezdve a hitelező szándékán múlik, hogy merre és hogyan. Ha ezt az évet nem
rendezik  le,  akkor  a  jövő  év  indításának  semmi  értelme  sincs.  Ha  lesz  olyan  a
költségvetésben, hogy támogatások, azt ki kell húzni, mert hiába adják oda a támogatást. Ha
nem lesz egyesület, az általuk használt objektumot be kell zárni, és kész, vége. Az egyesület
könyvelője, Takács Péter felvette vele a kapcsolatot, mint mezőgazdasági cég vezetőjével. Ha
mindenfajta dokumentummal  rendelkezni fog az egyesület,  akkor december 31-ig 1 millió
forinttal a társasági adó terhére meg tudják őket támogatni. Ha ez realizálódni fog, akkor ezt a
fajta gondot, ami felmerült, rendezni fogja az egyesület. Szűk egy millió forint a feszültség, ez
nem oldja meg a 2014-es évet.

Kozmer Imre bizottsági elnök elmondja, Takács Péter a pályázatíró, a TAO-s pályázatot írta.
Ez  a  cég  segítette  ezt  a  pályázatot,  ahol  az  egyesületet  az  MLSZ  négy  millió  forinttal
támogatta, ha le tudja hívni a TAO-ból. A TAO-s pénzekről be kell számolni. Ezt a pénzt
utánpótlás  nevelésre,  edzői  díjra,  pályafenntartásra  lehet  elkölteni.  A 2012-es  tartozás  fél
millió forint. Kérdés, hogy ezt a számlát befogadják-e oda?
Megkereste őt a jelenlegi elnök evvel a kérdéssel, mert az edző, akinek a bérével el vannak
maradva, Szarvasról jár ide, tavasz óta minimális pénzt kapott, és feljelentéssel fenyegetőzik a
labdarúgó szövetség felé,  amennyiben nem intézkednek a kifizetésről  irányába.  Segítséget
kértek tőle, de azt mondta az elnöknek, hogy ez az ő dolguk, onnan szereznek pénzt, ahonnan
tudnak.  Az egyesületnek  a  léte  forog kockán,  ha  januártól  az  egyesület  nem működik,  a
Bozsikos  csapatok  megszűnnek,  akiket  szállítani  kell,  el  kell  menniük  a  tornákra.  Ha
megszűnik az egyesület, ki is zárják őket.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  pályázat  miatt  vannak  kötelezettségeik,
működtetni, üzemeltetni kell a sportpályát. Amit Papp János mondott, az árnyal a képen, a
következő  évben  biztos,  hogy  az  önkormányzatnak  kötelező  feladat.  Nagy  mértékben
támogatni kell valamilyen formában az egyesületet. Az tény, hogy az új vezetés akkor vállalta
el, ha megfelelő háttértámogatás van a TAO pénzek maximális lehívása érdekében. Van ilyen
támogató, akivel beszélt, és akkor kívánja az egyesületet támogatni, ha a TAO-ban beadják a
pályázatot, mert a pályázati pénz lehívását tudja segíteni. Ma az önkormányzatnak erre külön
nincs lehetősége. 2014-ben le kell ülni, és megbeszélni a témát, nyílt lapokkal kell játszani.

Papp János bizottsági elnök elmondja, a Mező-Partner fogja támogatni az egyesületet.
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Kozmer Imre bizottsági elnök kérdése, hogy esetleg minimális összeget nem lehet adni, hogy
legalább az edzői díj felét vagy harmadát, 100 vagy 150 ezer forintot adjanak.

Dr. Prozlik László polgármester válasza, hogy nem. A múltkori testületi ülésen ez a levél nem
volt ismert. Ha ismert lett volna, akkor pozitívabb elbírálást nyert volna, mert a pénz akkor el
lett költve.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök  kérdés  és  javaslat  hiányában  felteszi  szavazásra,  mivel  az
önkormányzat költségvetése nem teszi lehetővé a plusz támogatás adását, így nem javasolja a
testületnek támogatni a Gádorosi SE kérelmét, megkérdezi, ki ért ezzel egyet?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

79/2013. (XII. 19.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A  Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  nem  javasolja  a
Képviselő-testületnek a Gádoros SE támogatását.

- Személyes  gondoskodást  nyújtó  szociális  ellátások  térítési  díjairól  szóló  rendelet
módosítása

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy  a  bizottság  javasolja  a  testületnek  a  személyes  gondoskodást  nyújtó
szociális ellátások térítési díjairól szóló rendelet módosítását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

80/2013. (XII. 19.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  személyes  gondoskodást  nyújtó  szociális
ellátások térítési díjairól szóló rendelet módosítását.

Kozmer  Imre  pénzügyi  bizottsági  elnök  más  bejelenteni  való  hiányában  megköszöni  a
részvételt és az ülést bezárja.

K. m. f.

Kozmer Imre Bencsik Sándorné
bizottsági elnök bizottsági tag


